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2024-7. Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 5. november 2024 kl. 19.00 hos Inge Lise. 
 
Deltagere:  Birgit, Rikke, Inge Lise, Sofie, Anne og Birthe. 
Ordstyrer:  Rikke 
Referent:  Birthe 
Afbud:   Christina, Louise og Kim.                                   
 

Punkt  Kommentar/ referat  Ansvarlig  
Pkt. 1. 
Godkendelse af 
referater 

Referat nr. 5 fra 24.09.2024 – godkendt uden bemærkninger. 
Referat nr. 6 fra 06.10.2024 – godkendt uden bemærkninger. 
 

 

Pkt. 2 
Nyt fra forman-
den 

Dialogmøde med hallen mandag d. 11.11.2024 kl. 19.30 i kultursalen – 
Inge Lise deltager, kommentarer til hallen blev gennemgået. 
 
Lørdag d. 16.november kl. 13:30 til kl. 15:30 afholdes den årlige idræts-
konference i DGI Storstrømmen – Gymnastik – rundsendt den 10/10 – 
ingen tilbagemeldinger. Ingen deltager. 
 
DGI storklubmøde/ netværksmøde den 13. november m. rundvisning i 
den nye svømmehal – Inge Lise deltager. 
 
Næstved Kommune har inviteret til møde om ”Det gode Liv i Lokalom-
rådet” den 18. januar 2025 i Korskilde – nok ikke aktuelt for FG. 
 

 

Pkt. 3 
Nyt fra kasserer 
 

Inge Lise gennemgik opdateret regnskab, ser fint ud. Måske hensæt-
telser af overskydende redskabspenge som tilskud til indkøb af biking-
cykler i 2025. 
 
Oplæg til Budget 2025 blev gennemgået. 
 

 

Pkt. 4 
Bordet rundt incl. 
nyt fra trioerne 
November: 
Budget/ og regn-
skab fra trioer 

Birthe – vandgymnastik gå fint, god tilslutning. Lidt trængsel i baderum 
når vi er færdige. I henhold til tilmeldinger i Zakobo har vi lige nu 1004 
aktive på holdene. Der er ingen der har reageret på det udsendte for-
slag til ”Aftale om bestilling af dragter”. 
Anne/ senior trio – se udsendt notat. Kaffedag er overtaget af Anni og 
Kate, gør det fint. Næste kaffedag er den 9.12 hvor der vil være kaffe 
og æbleskiver. Stolegymnastik- flot tilslutning. Stavgang slutter med ju-
lefrokost den 26.11. Qi Gong – god tilslutning, fortsætter med 3 gange 
mere til jul. Nyt hold oprettes efter nytår. Forårsfest 2025 – planlægning 
er i gang og aftaler indgået med musik og forsamlingshus. Nordea Fon-
den er søgt om tilskud. 
Sofie – anmoder om, at der bliver ryddet op i redskabsrum i Brøderup. 
Kile er utæt og pumpe virker ikke. Der er problemer med lås på hoved-
dør – men ellers går det godt.  
Inge Lise – IB 
Rikke – IB 
Birgit - Opvisning DGI – tilmelding endnu ikke muligt. Datoer er meldt 
ud. Der sendes mail ud til de hold, der ønsker opvisning i nær fremtid: 
Stjernemix, Springmix, Junior mix spring, De Damer og Ballstik. 
Årets julegave til instruktørerne? – Er aftalt, Birgit indkøber. 
Referat fra Bikingtrio – vedhæftes. Ny bikingcykel indkøbt og taget i 
brug– 16.729,69 kr. 
Indkøb af Head set til Anne Marie og Linette – kommer i uge 46. Pris 
7.250 kr. pr. stk. 
Kurser – alle er tilmeldt, udgift kr. 56.295. Budgettet var kr. 40.000 
Dragon days i efterårsferien – Peter lånt airtrack = 1 gratis slushicema-
skine til opvisning i marts 25. 
Mette Berner har fået en datter den 17. oktober. 
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Ønske om kursus i børneyoga til brug hos Forældre/barn – ikke aktuel 
nu, ingen kurser tilgængelige. 
Tøndebånd indkøbt til ”De damer”. 
Pumpe i Fladså Hallen driller stadig, er sendt til rep. og afprøvet. Åben-
bart en periodisk fejl. Brug den anden pumpe i stedet. Aftalt at der ind-
købes en ny pumpe. 
 

Pkt. 5 
Efter børnefælles-
træning den 29/9-
2024 

Sofie orienterede. Børnefællestræningen gik rigtigt fint, men der må 
gerne være endnu flere børn og gerne nogen som ikke går til gymnastik 
i forvejen. Men der blev lært en masse nye spring og øvelser, så en 
rigtig god dag med masser af gymnastik og hygge. 
Vi skal nok prøve at reklamere noget mere for dagen og måske skal 
den ligge i oktober i stedet for. Gerne reklamer ud til skoler og børne-
haver. 
 

 

Pkt. 6 
Frivillighed/ 
opgavebeskrivel-
ser 
 

Opfølgning på oktober møde: 
”At lede en sag”-”Kapitel 2 – Bestyrelsens ansvar og opgaver” var løst 
inden. Vi følger i hovedtræk anbefalingerne i afsnittet. 
 
Opgavebeskrivelser.  
Ikke alle havde haft mulighed for at gennemse de udarbejdede forslag 
til Opgavebeskrivelser. Opgavebeskrivelse for ”02-Ansvarlig for første-
hjælpstasker”, ”01-Ansøgning af fonde”, ”03-Rengøring i bikingrummet” 
og ”04-Vedligehold og reparation af bikingcykler” blev godkendt. Når 
beskrivelser er godkendt, dateres de og gives et nr. Der udarbejdes en 
samlet oversigt over opgavebeskrivelser. 
Det blev aftalt, at der skal godkendes to beskrivelser til/ved hvert møde. 
Det er en løbende proces og vil være et fast punkt på dagsorden frem-
over. 
 

 

Pkt. 7 
”Gå jule i møde” 
I Mogenstrup den 
8/12 kl. 11-14 
 

Opsætning af stand – vores pavillon – Birgit/Jørgen sørger for dette 
Hvem er i standen – Inge Lise og Birthe, Anne kan hjælpe den første 1½ 
time. 
Opgave til børn/Voksne?- idéer modtages, vi lægger hovederne i blød. 
Kom meget gerne med forslag. 
Flyer, bord, pynt mm.  – Birgit 
Uddeling – foreslår pebernødder. Birgit vil tale med Thomas i Brugsen 
og få et godt tilbud (på lager min. 150 papirposer ”popcorn”) 
 

 

Pkt. 8 
Gymnastikopvis-
ning søndag den 
16. marts 2025 
 

Musik Steen er booket til dagen. 
2 stk. Slush Ice Maskiner er bestilt hos Peter. Uden sugerør, bægre og 
saft.  Pris. 400 kr. 
 
Vil Louise og Christina stå for opvisningen? 
 

 

Pkt. 9 
Generalforsam-
ling onsdag den 
19. februar 2025 

Hallen er booket og Ole Hansen er dirigent. 
På valg: 
 Næstformand Kim Bekker Rasmussen – 2 år – Villig til genvalg?? 
 Kasserer Inge Lise Olsen – 2 år – villig til genvalg. 
 Bestyrelsesmedlem Rikke Dyhr – 2 år – villig til genvalg. 
 Suppleant Anne Duelund – 1 år- villig til genvalg. 
 Suppleant Christina Haufort – 1. år – ønsker ikke at genopstille. 
 Revisorer Gitte Jacobsen og Kirsten Eklund – 1. år- Inge Lise spør-

ger. 
 
Generalforsamlingen er kl. 19.00, bestyrelsen mødes kl. 18.00. 
 

 

Pkt. 10 
Eventuelt 

Besøg i DGI-Huset i Vordingborg lørdag den 30. november kl. 11-14. 
Dato desværre ikke muligt. Det undersøges om der kan findes et par 
datoer i januar 2025. Onsdagsholdet er ikke interesseret. Det er synd 
for gymnasterne, hvis de skal snydes for denne oplevelse. Kan der fin-
des trænere/ voksne som vil hjælpe til? Birgit vil gerne være ”Mor”. Der 
skal være hænder nok med. Sofie og Birgit undersøger. 
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Håndbog – afsnit vedrørende Trioer tilrettes de faktiske forhold. Anne 
udarbejder et forslag. 
 
Birgit har fået en forespørgsel fra en forælder vedr. sponsorat fra OK. 
Er nok ikke aktuelt, da vi har svært ved at finde frivillige. Vi mener ikke, 
at vi kan opfylde de forpligtigelser som OK stiller. 
 

Pkt. 11 
Næste møde 

2024 - 
 4. december kl. 19.00 - Bestyrelsesmøde hos Birthe. 
2025- 
 10. januar kl. 18.00- Julefrokost med påhæng hos Birgit.  
 4. februar kl. 19.00 – Bestyrelsesmøde hos Inge Lise. 
 19. februar kl.19.00-Generalforsamling. Bestyrelsen møder kl. 

18.00. Kultursal er booket og aftale med Ole Hansen er indgået. 
 5. marts 2025 kl. 19.00 – Bestyrelsesmøde Anne 
 16. marts 2025 -Gymnastikopvisning i Fladså Hallen. 
 19. marts 2025- Instruktørmøde på Cafe Kilden, er booket. 
  

 

 

 
Mødet slut kl. 22.15.       
 
 
2024.11.09. – ref. Birthe Grand 
 

 


